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Addendum 
 

In dit document treft u een addendum op de begroting 2022 aan. Het college heeft de wens om daar 
waar mogelijk de begroting voor 2022 zo volledig mogelijk te presenteren.  
 
In de raadsvergadering van 14 oktober jl. is besloten ( besluit 192-122) om € 12.500 per jaar beschik-
baar te stellen t.b.v. een investering door Wooncompagnie in de Grote Grutto in Ilpendam. Dit is 
alsnog in de meerjarenbegroting 2022 verwerkt. Daarnaast hebben wij op 23 september jl. de Hand-
reiking verduidelijking incidentele lasten (hierna Handreiking) ontvangen van de provincie. Hieruit 
volgen enkele aanvullingen die wij in de begroting 2022 hebben verwerkt. 
 
De begroting is aangepast op de volgende onderdelen: 

 De inhoudsopgave is gewijzigd ten gevolge van de aanpassingen; 

 Diverse aanpassingen n.a.v. besluit 192-122 d.d. 14 oktober 2021; 

 In paragraaf A is de tarieventabel onder 9. Precariobelasting aangevuld met het tarief voor 
kermissen (pagina 42); 

 Het overzicht Incidentele baten en lasten is aangevuld met de reservemutaties en de toelich-
ting daarop (pagina 87) naar aanleiding van de Handreiking; 

 In de financiële begroting is onderdeel 4. Structurele toevoegingen en onttrekkingen aan de 
reserves, toegevoegd (pagina 88) naar aanleiding van de Handreiking; 

 Het overzicht waaruit blijkt dat de meerjarenbegroting structureel in evenwicht is, is onder 4. 
Structurele toevoegingen en onttrekkingen aan de reserves i.p.v. onder 3. Incidentele baten en 
lasten opgenomen. 

 
De bovenstaande punten leiden tot wijzigingen in de begroting. Als bijlage voegen wij een aangepas-
te meerjarenbegroting 2022 toe waarin de mutaties groen zijn gearceerd. 

 



 

 

Erratum 
 

In dit document treft u een erratum op de begroting 2022 aan. Na de aanlevering van 3 september 
2021, zijn er nog enkele aanpassingen in de tekst gedaan. 
 
De begroting is aangepast op de volgende onderdelen: 

 In paragraaf A zijn de tarieven onder 9. Precariobelasting in de kolom Tarief 2020 gewijzigd in  
    € 0 n.a.v. besluit 147-75 (pagina 42); 

 Op pagina 87 onder 6.01 Overhead is de term boventallige medewerkers gewijzigd in tijdelijke 

medewerkers. 

 
De bovenstaande punten leiden tot tekstuele wijzigingen in de begroting. Als bijlage voegen wij een 
aangepaste meerjarenbegroting 2022 toe waarin de mutaties groen zijn gearceerd. 



 

 

Inleiding 
 
1. WaterlandNatuurlijk: algemene vraag 

De begroting spreekt niet van autoverkeer en wegen. Waarom blijven deze zaken buiten beeld; 
dat te meer in verband met zaken als toekomstige verkeersdruk (Galgeriet) en de beperkte gel-
den voor het wegenonderhoud? 
 
Antwoord 
Het college herkent zich niet in deze opmerking. Op blz 11 staat maatschappelijk doel “Zorgen 
voor een veilige, prettige, duurzame leefomgeving en infrastructuur” beschreven, hierin wordt 
gesproken over verkeer en wegbeheer. Daarnaast staan op blz 10 onder het kopje “groen en in-
frastructuur” de beleidsuitgangspunten beschreven.  
 

2. WaterlandNatuurlijk: algemene vraag  
In de begroting 2021 is er sprake van een Covid-19 reservering van 1,75 miljoen. Welk bedrag is 
daarvan nog aanwezig? 
 
Antwoord  
Middels raadsinformatiedocument 377-155 bent u geïnformeerd over de stand van zaken tot en 
met 31 mei 2021. De stand was destijds € 1.478.162. Begin volgend jaar informeren wij u over 
de stand tot en met 31 december 2021. 
 

3. WaterlandNatuurlijk: algemene vraag  
Voor zo ver de fractie WN bekend spelen er 3 items rond natuurcompensatie: voor het Gal-
geriet, voor het Mirror Hotel en in relatie tot Strand 4. Ook wordt er verband gelegd met de ver-
beterplanning voor het Hemmeland. 

a) Is dit beeld juist, en zo nee, hoe zit het dan wel rond het thema natuurcompensatie? 
b) Speelt de vraag naar natuurcompensatie elders nog in Waterland? 
c) Wat is rond elk van de onder a en b te benoemen items de stand van zaken (mbt te 

plegen ontwikkelingen en/of afkoop) en wat het perspectief, vooral in de relatie met 
de provincie? En wat het realistische tijdschema, dat hier er duidelijkheid en oplos-
singen komen, voor elk van deze (combinaties van) items? 

 
Antwoord 
Het beeld wat u schetst is juist. Er heeft een inventarisatie plaatsgevonden met betrekking tot 
de kansen voor natuurverbetering op het Hemmeland. De conclusie hiervan is dat er ruimte 
voor verbetering is op het Hemmeland. Er moet worden onderzocht of deze verbetering ook 
daadwerkelijk ingezet kan worden voor compensatie van Mirror en Strand 4 middels de saldo-
benadering. Dit dient in overleg met de provincie plaats te vinden. Met betrekking tot Mirror 
heeft onlangs bestuurlijk overleg plaatsgevonden met de initiatiefnemers. Daarbij zijn afspraken 
gemaakt over het proces komende periode. Voor wat betreft Natuurnetwerk Nederland heeft 
de provincie op basis van een natuurcompensatieplan van de initiatiefnemer, aangegeven dat 
het plan de goede richting op gaat en kansen bied. Deze dienen echter nader uitgewerkt.  
De gemeente verkent op dit moment per onderwerp wat op dit moment een belemmering is en 
welke stappen genomen kunnen worden richting de provincie, want het betreft provinciaal be-
leid. 

  
4. WaterlandNatuurlijk: pagina 3, Inleiding  

In de toelichting staat dat bij de jaarrekening 2021 bekeken zal worden hoe om te gaan met de 
Covid-19 reserves. Zou het gelet op de financiële positie van de gemeente niet beter zijn het res-
tant aan de algemene reserve toe te voegen?  



 

 
Antwoord 
Zoals vermeld in de toelichting wordt bij de jaarrekening 2021 bekeken hoe wordt omgegaan 
met de Covid-19 reserve. De stand van de Covid reserve zullen we begin van volgend jaar aan de 
raad voorleggen en daarbij zullen we voorstellen doen hoe met de resterende reserve om te 
gaan zodat de raad een integrale afweging kan maken. 
 

5. PvdA: pagina 3, Inleiding 
Welke opties heeft men voor ogen over de omgang met de Covid-19 reserve? 
 
Antwoord  
Zie beantwoording vraag 4 
 

6. PvdA: Inleiding 
Worden voor de partners, wij denken hierbij onder andere aan organisaties die van de gemeen-

te huren, voor het jaar 2022 prijsverhogende indexaties toegepast? 

Antwoord  
In de begroting zijn de prijsindexaties op alle gebieden toegepast dus ook voor de partners. 
 

7. CDA: pagina 9, Beleidsdoel D, activiteit 2 
Hoe zien de stappen en het tijdschema van het onderzoek met de deelregio ZaWa naar de ac-
tuele landschapsopgaven er uit en wat moeten wij ons daarbij voorstellen.  
 
Antwoord  
De Propositie Zaanstreek-Waterland verwoordt de bestuurlijke ambities van de regio met be-
trekking tot onder meer het thema landschap. Een bureauonderzoek zal die ambities nader con-
cretiseren. Het onderzoek richt zich met name op een vergelijking van vigerend landschapsbe-
leid van de samenwerkende gemeenten. Dat zou voor de regio een gemeenschappelijke agenda 
moeten opleveren. Het bureauonderzoek wordt door een extern bureau uitgevoerd en bekos-
tigd met de voormalige SRA gelden (zie RID 169-157). Het onderzoek is in februari 2022 gereed. 
 

8. CDA: pagina 9, Beleidsdoel E, activiteit 1 
Wanneer kunnen wij de kerkenvisie tegemoet zien en welke rol heeft de gemeente bij het bor-
gen van de toekomst van de kerkgebouwen welke geen gemeentelijk eigendom zijn?  
 
Antwoord  
De bedoeling is dat de kerkenvisie eind 2022, begin 2023 gereed is (afhankelijk van de beschik-
bare ambtelijke capaciteit). De gemeente heeft 25.000 euro subsidie ontvangen voor het opstel-
len van een kerkenvisie. Er is voor de subsidie geen deadline. Er wordt nog een plan van aanpak 
opgesteld. De gemeente heeft geen kerken in eigendom, allen kerktorens. De gemeente heeft in 
het proces een faciliterende rol. Een kerkenvisie is vooral bedoeld om een proces te begeleiden 
waarin gezamenlijk wordt nagedacht over een duurzame toekomst van het kerkenbestand. Het 
opstellen van een kerkenvisie gebeurt in dialoog tussen de gemeente, kerkeigenaren, inwoners 
en erfgoedorganisaties. De kerkenvisie gaat over alle kerkgebouwen: monumentaal en niet-
monumentaal, nieuw en oud.  
 
 
 
 
 
 

https://waterland.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/5f3c6873-75b6-4a03-be5a-86adf0a9cb72?documentId=453146e4-9541-43d7-a4db-6e56f8338fe4


 

9. CDA: pagina 11, Beleidsdoel B, activiteit 2 
Hoe is de beeldkwaliteit van de beplanting op begraafplaatsen en in de stads- en dorpscentra nu 
in het licht van de voorgenomen stijging naar niveau B in 2024?  
 
Antwoord  
In algemene zin kunnen wij daar nog niets over zeggen. Er wordt een ‘Evaluatie tweede jaar uit-
voering groenvisie’ opgesteld (Q4) waarin we ingaan op de beeldkwaliteit beplanting. 
 

10. CDA: pagina 11, Beleidsdoel B, activiteit 5 
Hoe is de beeldkwaliteit van de voor onkruid op verhardingen op begraafplaatsen en in de stads- 
en dorpscentra nu in het licht van de voorgenomen stijging naar niveau B in 2024?  
 
Antwoord  
Er is meer inzet gepleegd op de begraafplaatsen (schelpenpaden begraafplaatsen) en daarmee is 
de kwaliteit gestegen. Er wordt een ‘Evaluatie tweede jaar uitvoering groenvisie’ opgesteld (Q4) 
waarin we verder ingaan op de beeldkwaliteit. 
 

11. CDA: pagina 11, Beleidsdoel C, activiteit 3 
Vervalt het opstellen van een beheerplan voor de binnensport en zo ja, om welke reden? 
 
Antwoord  
De bestaande sportaccommodaties zijn opgenomen in het gebouwenbeheerplan. Een beheer-
plan binnensport zou op dit moment gaan om de inrichting van de zalen en de toestellen die 
hier aanwezig zijn. Dit wordt gekoppeld aan de bouw van de nieuwe sporthal.  
 

12. CDA: pagina 15, Beleidsdoel A, activiteit 4 
Graag informatie over de planning van het actualiseren van de verordening leerlingenvervoer. 
 
Antwoord  
De actualisatie van het leerlingenvervoer staat gepland voor Q2 2022. Op deze manier is de ver-
ordening op tijd geactualiseerd voor de aanvragen van het schooljaar 2022-2023. 
 

13. WaterlandNatuurlijk: pagina 17, Bestuurlijke toekomst/versterking gemeentelijke organisatie 
De organisatie ontwikkeling en daar binnen SPP worden goed ter hand genomen, met nu een 
accent op het ontwikkelen en leren benutten van “gereedschap”. En met signaleren waar ver-
sterking nodig is. Wanneer verwacht het college een eerste duidelijk totaalbeeld te hebben van 
de competenties en de omvang daarvan in het huidige personeelsbestand? En wanneer een eer-
ste duidelijk beeld over hoe dat er met een gegeven organisatie strategie over 4 jaar uit zou 
moeten zien?   
 
Antwoord  
Op dit moment zetten wij de eerste stappen voor het implementeren van een nieuw functie-
huis. Dit is een belangrijk middel om inzichtelijk te maken wat het totaalbeeld van de competen-
ties zou zijn en de omvang in het huidige personeelsbestand. Wij verwachten dat wij in Q1/ Q2 
2022 inzichtelijk hebben welke tijdelijke ondersteuning wij nodig hebben om de organisatie en 
de werkdruk weer op orde te brengen. Daarnaast verwachten wij dat wij in Q3/ Q4 2022 inzich-
telijk hebben welke structurele formatie wij nodig hebben voor de toekomst om aan de gegeven 
organisatie strategie te voldoen. 
 



 

Beleidsbegroting 
 

1.  Ruimtelijk domein 

 
14. CDA: pagina 27, Beleidsindicatoren 

In de begroting is een aanvullende beleidsindicator opgenomen voor het opgesteld ver-
mogen van zonnepanelen. Uit welke bron komt deze informatie?  
 
Antwoord  
De bron is: https://klimaatmonitor.databank.nl/dashboard/dashboard/hernieuwbare-energie/ 
 

3.  Sociaal domein 

 
15. PvdA: pagina 13 t/m 16, Sociaal domein 

De Coronacrisis heeft een zware impact gehad op de Waterlandse bevolking. In hoeverre is in de 

begroting rekening gehouden met de langdurige sociale en maatschappelijke effecten die deze 

crisis met zich mee heeft gebracht? 

Antwoord  
Binnen het team Samenleving hebben wij de formatie op orde gebracht, hiermee zijn wij in staat 
om een eventuele toeloop op onze dienstverlening op te vangen. Voor wat betreft de beleids-
uitgaven zijn de langdurige effecten van COVID-19 lastiger in te schatten. Met de huidige begro-
ting denken wij een realistische inschatting te hebben gemaakt. Wel hebben wij in de risicopa-
ragraaf, mede gezien de open einde regelingen in het sociaal domein, hierover een aparte tekst 
opgenomen.  
  

Paragrafen 
 

Paragraaf A - Lokale heffingen 

 
16. CDA: pagina 38, Overzicht 

Landelijk is sinds het uitbreken van de coronapandemie het aantal honden sterk toegenomen. 
Deze trend vertaalt zich in de begroting 2022 niet in een toename van de inkomsten uit de hon-
denbelasting. Graag informatie over het verloop van het aantal honden sinds 2018.  
 
Antwoord  
Het aantal honden in de gemeente Waterland is de afgelopen jaren afgenomen. Aangezien er in 
2021 geen toename in het aantal aangiften is geweest is het niet aannemelijk dat er in 2022 
meer inkomsten dan begroot uit de hondenbelasting gehaald wordt.  

 
Aantal honden: 
2021      1.036 
2020      1.062 
2019      1.083 
2018      1.075 
 
 
 

https://klimaatmonitor.databank.nl/dashboard/dashboard/hernieuwbare-energie/


 

17. WaterlandNatuurlijk: pagina 38, Overzicht 
Het staatje: toeristenbelasting en parkeerbelasting: hoezo de grote verschillen tussen de 2e en 
de 3e kolom? Idem voor haven-, kade- en liggelden en lijkbezorgingsrechten. 
 
Antwoord  
Toeristenbelasting: ten gevolge van de pandemie zijn de inkomsten in 2020 € 140.000 lager. Zie 
hiervoor ook Jaarrekening 2020, paragraaf I COVID-19.  
 
Parkeerbelasting: ten gevolge van de pandemie zijn de inkomsten in 2020 € 135.000 lager. Zie 
hiervoor ook Jaarrekening 2020, paragraaf I COVID-19.  
 
Haven-, kade- en liggelden: ten gevolge van de pandemie zijn de inkomsten in 2020 € 41.000 la-
ger. Zie hiervoor ook Jaarrekening 2020, toelichting overzicht baten en lasten (pagina 102).  
 
Lijkbezorgingsrechten: in 2020 hebben er ten opzichte van het gemiddelde circa 10 extra begra-
fenissen plaatsgevonden, waardoor de inkomsten in dat jaar hoger waren. Zie hiervoor ook Jaar-
rekening 2020, toelichting overzicht baten en lasten (pagina 102). 
 

18. WaterlandNatuurlijk: pagina 39, Onroerendezaakbelasting  
Bent u voornemens om een voorstel te doen om het OZB percentage eigenaren belasting wo-
ning voor 2022 te verhogen? En zo ja, zou dat niet in combinatie met stijging van taxatiewaar-
den een vorm van “dubbel pakken” geven ? 
 
Antwoord  
Er zal een OZB-tarief worden vastgesteld die een opbrengst genereert zoals opgenomen in de 
begroting 2022.  Aangezien de grondslag (WOZ-waarde) fors stijgt is de verwachting dat de ta-
rieven (fors) zullen dalen. Voor de eigenaar van een onroerende zaak waarop een gemiddeld 
stijgingspercentage van toepassing is betekent dit dat de OZB aanslag ca. 1,8% hoger uitvalt dan 
in 2021. Deze stijging is een inflatiecorrectie en wordt toegepast op alle lokale heffingen.  
 

19. WaterlandNatuurlijk: pagina 40, Forensenbelasting 
De forensenbelasting is een item omdat deze alleen beïnvloed wordt door de aanpassing van de 
oppervlakte prijs. Daar waar het tarief eigenaren belasting woningen stijgt met ruim 11% te be-
rekenen over de waarde van de woning stijgt de forensenbelasting voor een caravan, zomer-
huisje en woonboot maar met 1,8%. In de begroting staat vermeld, dat wij voor deze bewoners 
geen uitkering krijgen uit het Gemeentefonds maar wel kosten maken voor gemeentelijke dien-
sten en voorzieningen. Zou het dus niet rechtvaardiger zijn als de forensenbelasting percentage 
gewijs gelijkmatig stijgt met de OZB?  
 
Antwoord  
Het te betalen OZB-bedrag zal voor een gemiddelde woningeigenaar slechts stijgen met ca.  
1,8 % . Dit is gelijk aan de stijging van de forensenbelasting. 

 



 

Paragraaf B - Weerstandsvermogen 

 
20. WaterlandNatuurlijk: pagina 51, Inventarisatie risico’s, risico 3 

Waarop is het pessimisme over “Sociale voorzieningen” gebaseerd, meer dan op een wethouder 
die zich bekwaam vast indekt ? 
 
Antwoord  
Gezien de open einde regelingen in het sociaal domein is er altijd sprake van een (fors) risico. 
Individuele trajecten kunnen zelfs meer dan € 100.000 euro bedragen. En ook de meerjarenge-
volgen van Corona zijn op voorhand lastig in te schatten, zie ook ons antwoord bij vraag 15.  
 

21. WaterlandNatuurlijk: pagina 50, Inventarisatie risico’s, risico 8 
Waarop stoelt de lage risico taxatie voor de inkomsten op Project Galgeriet? Wat is de onder-
bouwing, ook juridisch, voor het daadwerkelijk binnen komen van geld in 2022 (p. 51)? 
 
Antwoord  
De verwachting is dat de gronden dit jaar worden overgedragen daarmee neemt het risico af. 
 

Paragraaf D - Financiering 

 
22. Waterland Natuurlijk: pagina 61, Beleidsvoornemens 

De begroting 2022 spreekt over een saldo bankleningen per 1 1 2022 van € 22.8 miljoen, terwijl 
de jaarrekening 2020 spreekt over een saldo van 27.5 milj. per 31/12 2020. Dat betekent dat we 
in 2021 4.7 miljoen hebben afgelost en voor 2022 verwachten we 17.7 miljoen af te lossen. 
Waar moet die aflos capaciteit vandaan komen? 
 
Antwoord  
De afloscapaciteit komt uit de verwachte ontvangst van gelden van het project Galgeriet danwel 
het aantrekken van nieuwe leningen. 
 

Paragraaf F - Verbonden partijen 

 
23. WaterlandNatuurlijk: pagina 67, Algemeen 

Wat is het tijdschema voor evaluaties/ijkingen van de relaties in verbonden partijen en andere 
regionale verbanden? 
 
Antwoord  
Dit tijdschema voor evaluaties is opgenomen op blz. 24 van de Nota verbonden partijen Water-
land 2019. Zie: https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=waterland&id=148569f8-08eb-
4347-9429-61380bc88eda 
 

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=waterland&id=148569f8-08eb-4347-9429-61380bc88eda
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=waterland&id=148569f8-08eb-4347-9429-61380bc88eda


 

Paragraaf G - Grondbeleid 

 
24. WaterlandNatuurlijk: pagina 75 

Wanneer komt de “Nota Grondbeleid”? Of zagen we daar overheen?  
 
Antwoord  
De nota grondbeleid wordt naar verwachting in oktober/november door het College vastge-
steld. U wordt hierover per RID geïnformeerd. Wij adviseren (mede conform de uitkomsten van 
een gehouden klankbordgroep terzake) de Raad dit RID (inclusief de nota) te agenderen in de 
eerstvolgende raadsvergadering (december). In de planning van het College is tevens voorzien in 
het tijdig aanleveren van raadsvoorstellen inzake de Doelgroepenverordening en de Startersle-
ningen, zodat in de decembervergadering ook de onderlinge samenhang van deze drie onder-
werpen (grondbeleid, doelgroepenverordening en startersleningen) in de Raad besproken kan 
worden. 
 

Paragraaf H - Subsidies 

 
25. PvdA: pagina 77 en 79, (Toelichting) subsidies 

Voor de Stichting WonenPlus Noord-Holland is voor het jaar 2021 een subsidie verleend van  
€ 70.000. Voor het jaar 2022 wordt aangegeven dat het maximaal subsidiebedrag € 98.962,50 is 
(een stijging van meer dan 40%). Wat is het bedrag dat in de begroting 2022 wordt opgenomen 
voor de verleende subsidie 2022? In de toelichting wordt aangegeven dat het te verlenen subsi-
diebedrag voor 2022 bestaat uit een afname van hetzelfde aantal uren als in 2021 maal het 
nieuwe uurtarief. En wat is de verklaring van deze enorme stijging? 
 
Antwoord  
Voor 2022 wordt er aan stichting Welzijn WonenPlus een subsidie verleend van € 98.962,50. De 
stijging van 40% kan worden toegewezen aan het feit dat WonenPlus in 2021 een opgebouwde 
reserve heeft ingezet om haar activiteiten te financieren. Bij onze verordening (Algemene subsi-
dieverordening gemeente Waterland 2021) is het voor organisaties niet toegestaan om een re-
serve op te bouwen aan de hand van de verleende subsidie. WonenPlus heeft daarom in 2021 
eenmalig een lagere subsidie gekregen en heeft deze aangevuld met de opgebouwde reserve. 
Voor 2022 wordt gebruik gemaakt van een zelfde afname van het aantal uren maal het nieuwe 
uurtarief dat WonenPlus hanteert.  
 

26. PvdA: pagina 77 en 79, (Toelichting) subsidies 
In het jaar 2021 is een subsidie verleend voor Re-integratie van € 30.480,00. Voor het jaar 2022 
is blijkbaar nog geen subsidie aangevraagd (het bedrag is € 0,00). Wat is de verklaring waarom 
er nog geen subsidie is aangevraagd voor het jaar 2022? (pagina 78 en 79) 
 
Antwoord  
De € 0,00 kan beter gelezen worden als nog niet bekend. Het bedrag is afhankelijk van het aan-
tal aanvragen dat binnenkomt. Voor 2022 zijn er nog geen aanvragen binnengekomen omdat dit 
jaar nog niet loopt. We hebben als gemeente een bedrag van € 30.480,00 beschikbaar gesteld 
voor re-integratietrajecten.  Aanvullend willen wij in reactie op de brief van het bestuur van De 
Bolder van 29 september jl. melden dat wij ons niet herkennen in het geschetste financiële 
beeld. Wij hebben de afgelopen jaren de renovatiekosten op ons genomen (á €1.9.000.000,-), 
extra steun in de coronaperiode van in totaal €30.000,- aan de Bolder verleend, de incidentele 
subsidie (€23.789,-) vanaf 2022 als structureel opgenomen in de subsidieparagraaf en extra gel-
den voor de Bolder voor maatschappelijke initiatieven (bv. Sport en Spel spektakel van dit jaar) 
beschikbaar gesteld.  



 

De zorgen die geuit worden in de brief nemen wij wel ter harte. Daarom wordt de brief geagendeerd 
voor het eerstvolgend periodiek bestuurlijk overleg in januari. Samen met de Bolder zal er dan geke-
ken worden naar alternatieve manieren (anders dan subsidieverhoging) om de zorgen weg te nemen. 

 
 

Hieronder een antwoord op een toezegging in de raad van 16 september: 
 
In de raad van 16 september is de toezegging gedaan dat het totaalbedrag van de uitgaven aan de 
MRA wordt gecommuniceerd. Het bedrag wat in de begroting 2022 is opgenomen voor de MRA is  
€ 45.145. 

 



 

 

COLOFON 

 
 

     Uitgave: 

Gemeente Waterland 
Postbus 1000 

1140 BA MONNICKENDAM 
 
 

_______________________________________________ 
 
 

 Bezoekadres: 

Pierebaan 3 
1141 GV MONNICKENDAM 

Telefoon: 0299 - 658585 
 
 

_______________________________________________ 
 
 

    Samenstelling en lay-out: 

 

 
 

Team Financiën 
e-mail: financieelbeleid@waterland.nl 

Telefoon: 0299 - 658561 
 
 

_______________________________________________ 
 
 

Voor opmerkingen en/of suggesties met betrekking tot de opbouw, indeling en lay-out kan  
contact opgenomen worden met het team Financiën. 

 
Voor inhoudelijke vragen kan contact opgenomen worden met de teammanager van het 

 betreffende team of de gemeentelijke voorlichter. 

 


